
Dit og dat fra Lenvik. 
 

 
Veivæsenets barakke ved Bjorelvdal har utover høsten vert utsat for plyndring av 
glasruter. Bestandig om søndagene naar arbeiderne var hjemme er vindusruterne blit 
istykerslaat — en 5 - 6 stykker ad gangen. Et forlydende vil vite at man nu er paa spor 
etter gjerningsmanden. 
 
Den øvre Bjorelvbro er nu omtrent færdig. En snøgg liten bro er det — med 8 m. 
spendvidde — som arbeiderne har al ære av. Især naar man tar i betraktning at der 
paa de trakterer er bare lørv og kvars, som fjeldet bestaar av. 
 
Der er nu planert vei fra nedre bro. Endel fjeldrester staar dog igjen i veilinen. Dette 
skal nu sprenges og stikrender mures. Der vil vel bli mere fart i planeringen til 
sommeren, tør man vel tro. To barakker er nu ført over fjeldet og skal disse opføres 
ved gaarden Sollid. 
 
 
Paa Langnes drives der nu paa med sprengning og gravning av tomt til det nye 
skolehus. Nu høres det at herredsstyret ikke skal ha bestemt noget om nævnte hus og 
ikke engang skolestyret. Eftersom jeg hører folk prater sig imellem skal det bare være 
en 2—3 mand som bestemmer dette og sætter igang arbeidet. Men dette kan jo være 
bare slarv. Ja, ja! Forklar nu lidt om dette, Dere rette vedkommende. 
 
 
Albert Johansen, Rossfjord som nys holdt auktion over sine varer og solgte dem bort 
til «kreti og preti», som  man sier, har nu været fraværende en tid. Nu sies det at han 
skal være kommet tilbake med pakker og kasser. 
 
Formodentlig skal han begynde at handle saa smaat igjen. Ja det er jo en mand som 
forstaar sine ting. 
 
 
Det er vel saa som vi har hørt at gamle ordføreren har sluttet nu som ordfører i 
Lenvik for det første. Ja saa er det vel nu bra og vel styret altsammen og intet at si paa 
dette. Enten det nu er sønnen «Hans Bernt Jensa,» som Ola sa, eller en anden som 
«rykker op» faar vi haape paa at de «gakker hen» og gjør likedan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Senjens Blad 23.12. 1923. 


